



Château La Fleur Peyrabon 2010

Millesima // [www.millesima.com.hk](http://www.millesima.com.hk) // [www.chateau-peyrabon.fr](http://www.chateau-peyrabon.fr)

HK\$291.67 (case price: HK\$3,500)

With recent advances in quality of many Cru Bourgeois wines from Bordeaux, this is a very good example. It has a very attractive bouquet revealing notes of black currant and earthy notes of spices. On the palate it is smooth but bolstered by a very balanced tannic structure. 2010 is obviously a great vintage in Bordeaux, and this wine is well reviewed by other critics like Robert Parker with a impressive 91pt.

我們喜歡不少波爾多的中產酒莊 (Cru Bourgeois) 近年不斷進步，這也是一個好例子。牠有非常誘人的果香，以黑加倫子為主，加上泥土氣息及香辛料的味道。入口柔順，帶有非常平衡的單寧結構。2010絕對是波爾多偉大的年份，在世界各地都備受好評，例如Robert Parker便給予這瓶酒91分之高分，我們也十分滿意這來自Pauillac的酒類。



Raventós i Blanc De La Finca  
Grand Reserva 2007

Finesse HK Ltd. // 2868 8815 // [www.raventos.com](http://www.raventos.com)

HK\$378

A wonderful Spanish Cava which receives great recognition worldwide. It is produced from a blend of five grapes of Xarel·lo, Macabeo, Parellada, Chardonnay and Pinot Noir. It comes with delicate bubbles and perfume nose, the rich but fine, balanced body is coming from the great care of bottle ageing for at least 3 years. Coming from a great historic estate that has more than 500 years of history.

一瓶極之優美的西班牙Cava，在世界各地備受認同。牠由五種葡萄調配而成，包括：Xarel·lo、Macabeo、Parellada、Chardonnay及Pinot Noir。細緻的氣泡，帶有優美的花香，入口濃郁卻不失細膩。平衡的酒體是釀造時在瓶內熟成最少三年的結果。由歷史悠久，有超過500年歷史的家族酒莊釀造，不會讓客掃興。



Finca Flichman Paisaje de  
Barrancas 2008

Bognape Asia Pacific // 2559-8548 // [www.bouillon.com](http://www.bouillon.com)

HK\$270

This wine is coming from a very old vineyard of Barrancas in Mendoza, unlike many Argentine wines which are Malbec dominating, this top blend from Finca Flichman is made up of Shiraz, Malbec and Cabernet Sauvignon. It has great richness with well integrated oak and elegant, round and long finishing. We are particularly impressed by the long ageing potential of this 2008 vintage which is still very young.

這是來自Mendoza最古老的葡萄園之一Barrancas地區，跟很多阿根廷葡萄酒以Malbec為主的酒類有顯著的不同。這瓶Finca Flichman的頂級佳釀以Shiraz、Malbec及Cabernet Sauvignon釀成，有濃厚的酒體，而且橡木的風味融入酒體，優雅、圓潤而收結悠長。我們對牠的陳年潛力特別欣賞，這瓶2008年的酒類仍然十分年青。